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Hej.
Jag vill föreslå att det byggs eller köps in en skateboardramp till parkleken
Nybygget i Gubbängen.
Den nya skateparken är ju en succé både bland skateboard-åkare och de som åker
kickbike.
För nybörjare som vill lära sig att åka skateboard kan dock betongpoolen vara lite
väl intimiderande.
En så kallad miniramp (ca 90 cm hög) av trä skulle dock vara lämplig som ett
komplement till poolen och ge möjlighet för både nybörjare och mer erfarna åkare
att utvecklas.
Det skulle också avlasta poolen som många gånger är full av åkare.
MVH
Fredrik Moberg


